
10 otázek pro ... Markétu Cvrčkovou
Advokátka Mgr. Ing. Markéta Cvrčková, partnerka Taylor Wessing Česká republika, je členkou týmu
Real Estate a specializuje se na právo nemovitostí, nájemní právo a smluvní právo. Pracuje zejména
pro klienty ze sektoru developmentu a retailu, kde jim poskytuje poradenství jak v oblasti transakcí,
tak v oblasti výstavby a pronajímání budov a veškeré smluvní agendy.

1. Co máte na své práci nejraději?
Na jedné straně diskuse s kolegy u oběda a brainstorming nad kávou a na straně druhé pocit
zadostiučinění, když zjistíte, že jste klientovi opravdu dobře poradili a zachránili mu třeba dům,
celou transakci nebo i jen jeden den na rozmyšlenou navíc. Nebývá to totiž za úplně malé peníze, ale
ono se to většinou právě vyplatí.

2. Kdo nebo co nejvíce ovlivnilo Váš profesní život?
Vzhledem k tomu, že jsem svou celou dosavadní právnickou kariéru strávila v advokátní kanceláři
Taylor Wessing, jsou to všichni kolegové, které jsem zde za ta léta zažila, ať už z řad (i bývalých)
partnerů nebo mých koncipientů.

3. Ideální dovolená?
Každopádně s rodinou, nejlépe napůl sportovně a napůl „válenda“, třeba jako vloni kombinace kola v
Rakousku a pláží v Chorvatsku.

4. Který předmět byl na studiích Vaším nejoblíbenějším a proč?
Jakékoliv semináře, protože byly prakticky zaměřené. Oborově se mi paradoxně nejvíce líbilo právo
nemovitostí, které jsem si zvolila více méně „z nouze“, a to opět právě proto, že předmět byl velice
prakticky orientovaný a výborně vedený. Možná i to mne ovlivnilo v tom, že se právo nemovitostí
stalo v praxi mým hlavním zaměřením.

5. Čím Vás dokáží mladí kolegové překvapit?  
Často samozřejmě pozitivně překvapí, když nezkušený koncipient odevzdá práci, která je prakticky
hotovým produktem. Ale výjimečně mohou překvapit i negativně, například když na konstruktivní
kritiku reagují, většinou na základě vysokého sebevědomí, agresivně a nedokáží si ji vzít k srdci.

6. Co byste vzkázala mladým lidem, kteří uvažují o právnické profesi?
Pokud máte možnost, zažijte jednotlivé právnické profese alespoň na chvíli zblízka, aby vaše
představy nebyly zkreslené a nebyli jste později zklamaní.

7. Proč jste se rozhodla stát právníkem?
Kvůli prestiži většiny právnických profesí a také proto, že v mé druhé uvažované kariéře diplomata
jsem se zklamala při jedné stáži.

8. Kdo Vás v životě - tom pracovním i soukromém - nejvíce motivuje?
Rodina.

9. Kde se vidíte za 10 let?
Nejlépe pořád ve své současné kanceláři; jsem ve svém životě opravdu dost konzervativní.

10. Čím byste byla, kdybyste nebyla právničkou?
Jako malá jsem chtěla být prodavačkou, protože mne bavila čísla a počítání, ale rodiče mi to bohužel
rozmluvili.
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